

No. 27627. Multilateral

UNITED NATIONS CONVENTION
AGAINST ILLICIT TRAFFIC IN NARCOTIC DRUGS AND PSYCHOTROPIC SUBSTANCES. VIENNA, 20 DECEMBER 1988
[United Nations, *Treaty Series*, vol. 1582, I-27627.]

WITHDRAWAL OF RESERVATION TO ARTICLE 6
OF THE CONVENTION

Myanmar

Notification effected with the Secretary-General of the United Nations:
17 September 2012

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 17 September 2012

Nº 27627. Multilatéral

CONVENTION DES NATIONS UNIES
CONTRE LE TRAFIC ILLICITE DE STUPÉFIANTS ET DE SUBSTANCES PSYCHOTROPES. VIENNE, 20 DÉCEMBRE 1988 [Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1582, I-27627.]

RETRAIT DE RÉSERVE À L'ARTICLE 6 DE LA CONVENTION

Myanmar

Notification effectuée auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 17 septembre 2012
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 17 septembre 2012

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

“The Government [of Myanmar] wishes to make a reservation on article 32, paragraphs 2 and 3 and doesn’t consider itself bound by obligations to refer the disputes relating to the interpretation or application of this Convention to the international court of Justice.”

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Le Gouvernement du Myanmar tient à formuler une réserve à l’égard de l’article 32, paragraphes 2 et 3, et ne se considère pas comme tenu de soumettre à la Cour internationale de Justice les différends concernant l’interprétation ou l’application de la Convention.